



# BEAUTY: ECOHOTELS

# 在风景的极致。

# 原生态酒店

策划: Φρ€∩欧朋文化 马勇 主编: 黄滢



F719.2 H912

デージャー データを Attp://www.hustp.com 中国・武汉



2009年一份"世界上最好的工作"全球海选,让澳大利亚昆士兰州的大堡礁一夜成为名。共吸引了来自全球 200 个国家和地区近 3.5 万人竞聘,围观的网友及关注该活动的人士更是数以亿计。原来世界上有那么多人都向往去风景美妙的地方放飞心灵。

曾经,多么羡慕那些在旅游杂志工作的记者,可以把旅游当成工作,也觉得做导游很不错,可以带着团友一起出发去游玩;还有那些背上行囊走遍天涯的背包客、驴友,都让人心生向往。

"成功后要周游世界"是无数人为之奋斗的目标。既然人生是一场旅程,我们当然要选择最美的风景去涵养我们的心灵,寻找最地道的人文去感悟人类生活的智慧,品尝最地道的美食去犒赏我们的味蕾。那么多想要实现的梦想都在路上,所以我们永不止步地追逐。

酒店,是梦想泊岸的地方,是时尚艺术集成的所在。它集合了景观之美、建筑之美、空间之美、装饰之美、体验之美、服务之美、人性之美等众多美好的元素。因为有了酒店,生活在别处才有了值得期待的落脚点,再遥远的旅途也有了休息充电的停靠站,陌生的城市也有了安心回归的地方。

"原生态酒店"不同于商务酒店或大型酒店,它往往出现在景观最极致的地方,或在北极冰川,或在非洲大草原,或在太平洋的一个小岛上,或在沙漠中的一片绿洲中,或在一个古老的村庄,或在一个极美的河滩湖泊旁,或在一片古老的城堡之中,或在一片葱绿的葡萄园里,每一个原生态酒店就象是一件艺术品,是对生活极度热爱的理想主义者,实现伊甸园梦想的地方。它只与懂得欣赏与品味的人分享,就像好朋友之间分享一个奇妙的秘密,或者是好姐妹之间分享一段甜美的记忆,或者是知已之交共赴一场快乐的聚会,或者是一个人独处冥想的世外桃源。因为有了这些原生态酒店,人间处处都有天堂,每个人有都机会在这个天堂里找到对生活无限热爱的理由。

精致、优雅、与众不同的体验,极致壮观的景象,难以忘怀的记忆,都是原生态酒店带给我们最美妙的礼物。现在我们要把这些分布在各地的原生态酒店与大家分享,从全球上干家精品酒店中精选出最具代表性的酒店,推荐给全世界。这是一个令人期待的过程,酒店将通过本书赢得更多具有共鸣的客户,而客户则都能通过本书找到人生旅程中最值得前往的目标。

关于这些原生态酒店的选择,我们是从地理特色、文化风情、建筑景观、室内设计、特色服务五个方面为标准进行挑选,选择最让人心动,最具想象力、充满艺术情调、极具舒适感觉,最能触动消费者美好体验的空间环境。

# 人生就是一场浪漫的旅程



《原生态酒店》在筹备过程中,得到R&C、LHW、IHG、Hilton、ACCOR、Starwood、Choice hotels international、Best Western international、Carlson、Marriott、COMO、SIX SENSES、One&Only、GHM、MY BOURNE、World hotels、Banyan Tree、The RITZ-CARLTON、Park Hotel等酒店组织、集团、品牌公司的大力支持,让我们在这里致以衷心的感谢。通过他们,我们得以发现世界上最美的、最独特的、甚至是少数人才知道的秘密风景,并以更舒适、便捷的方式去享受和体验。

还等什么呢,让我们现在就出发,去发现人生最壮丽的风景。

In 2009, a position of the best job in the world conducted the campaign of its best person globally. The Great Barrier Reef, Queensland, Australia, the place where the job was fixed, became thereby world-famous overnight. 35 thousand across 200 countries

positively took part in the competition, and the number of netizens and people that kept a watchful eye on is hundreds of millions. The world, all of a sudden, began to realize, so many people were longing for a beautiful place to flying hearts.

Indeed, we envy those journalists working with the travel magazine, for their work is to travel; we think its' a pretty good idea to be tour guides, for they can amuse themselves while working and sightseeing; we admire backpackers and tour pal, for they can explore the world with their eyes.

After the success is to travel around the world. That is a destination for countless people. Now that life is a journey, we certainly select the most beautiful sceneries to cultivate our hearts, to find the most authentic humanity to perceive the wisdom of human life, and to taste the most authentic cuisine to satisfy our taste buds. So many dreams to be achieved on the road, we never stop chasing and pursuing.



Hotel, a berthing place for dream and, an integration of fashion art, combines the beauty of landscape, architecture, space, decoration, experience, service, human nature and so on. Because of the hotel, when living somewhere else, we naturally look forward to an ultimate foothold; because of the hotel, we absolutely feel relaxed and refreshed no matter how far we are travelling; because of the hotel, we clearly have a place to return to, no matter how strange the city we are traveling in.

Quite different from business hotels or large restaurants, ecohotels often appear where the most beautiful landscapes stands, or in Arctic, and in the savannah of African. And even they can be harbored by a small island in the Pacific, an oasis of desert, an ancient village, a benchland, a lake, an old castle, or a lush vineyard. Each hotel like

a piece of artwork, is a destination for idealists who have an extreme passion for life to realize their dream of Garden of Eden. Only with those who know how to appreciate and taste, they would like to share, just like a wonderful secret between good friends, or a sweet memory between sisters. To accommodate in such a hotel is also like to attend a happy party with good friends, or go to an arcadia for meditation alone. Thanks to the existence of these hotels, paradise can

# LIFE, A ROMANTIC JOURNEY

be found everywhere on earth, where everyone can have good reasons for their boundless love for life.

Gifts for us from these eco-hotels are refined, elegant, and unique experiences, ultimate spectacular sights and unforgettable memories. Ecohotels is destined to present the world the most representative. This actually is an exciting process, and the surprises are to come. Meanwhile, hotels in this book would make resonance with more consumers while more customers can find the places worth their expectation.

Five selection criteria help to select space environments full of artistic atmosphere to allow customers comfortable feelings and wonderful experiences. These environments are the most exciting and the most imaginative. These selection

criteria are namely, geographical feature, culture and custom, landscape architecture, interior design, and special services.

For their strong support, we would like to express our sincere thanks to hotels, groups and brand companies, like R & C, LHW, IHG, Hilton, ACCOR, Starwood, Choice hotels international, Best Western international, Carlson, Marriott, COMO, SIX SENSES, One&Only, GHM, MY BOURNE, World hotels, Banyan Tree, The RITZ-CARLTON, Park Hotel and others. Only with their help, can we locate out the world's most beautiful, most unique sceneries, which only a few know and enjoy and experience in a more comfortable and convenient way.

Why not now? Let's go, to find the most magnificent scenery of life.





# 泰国 THAILAND



# BANYAN TREE PHUKET 普吉岛泰国

014

泰国的普吉岛悦榕庄四周环绕的是黄金沙滩以及安达曼海的柔美海浪声。普吉岛是一个宁静安详的绿洲,同时也是一个充满大自然美的热带天堂。普吉岛悦榕庄荣获过多项大奖,包括国际旅游杂志 Conde Nast Traveler 颁发的"世界最佳泉浴度假村"、《亚洲华尔街杂志》以及亚洲 CNBC 颁发的"亚洲最佳度假村"、《亚洲金融》颁发的"亚洲一级度假村",同时也获得 ISO9002 证书。与世隔绝、豪华、浪漫,这个风情万种的胜地有的是最好的设施和环境。

Phuket, Thailand – Bordered by the golden sands and gentle waves of the Andaman Sea and within a cluster of 5 star hotels in Laguna Phuket lies Banyan Tree Phuket, a luxury resort in the Phuket tropics exuding rest and tranquility. A paradise of extraordinary natural beauty, it is no wonder Banyan Tree Phuket has earned accolades from leading magazines the world over. A 'Land of Smiles' indeed under the sheltering canopy of the Banyan Tree



# BANYAN TREE SAMUI 苏梅岛悦榕庄

038

泰国苏梅岛,位于一片洁净的白色之上。78个全泳池别墅,阳光沙滩,颇具热带度假度假风情,且从苏梅岛国际机场驱车 19千米即可到达。苏梅岛东南海岸,周围是私人山地,本案依石阶而下,拉迈湾蓝宝石般的水域,俯眼皆拾。

Koh Samui, Thailand – Set on a pristine white beach, the 78 all-pool villa Banyan Tree Samui combines the best elements of a tropical getaway with white beaches and sun, while being just 19 km from Samui International Airport.

Overlooking the sapphire waters of scenic Lamai Bay, the resort is nestled in a series of cascading terraces on a private hill cove in the south-eastern coast of Koh Samui.



# BANYAN TREE BANCKOK 曼谷悦榕庄

044

世界上很少有城市像泰国曼谷那般火爆,那般充满想象力。华丽的皇家宫殿鳞次栉比,香火旺盛的寺庙里,僧侣们正在打坐念经,弯弯曲曲的运河正乘风破浪拍岸前行。灯光辉煌的夜市见证着一个又一个不眠的夜晚。所有的这一切长期以来吸引着来自世界各地的游人和香客。

Bangkok, Thailand - Few cities in the world fire the imagination like Bangkok, Thailand. Ornate palaces that host royal processions, Buddhist temples that witness monks chanting ancient sutras, serpentine canals that lead to a maze of water markets, night bazaars that never sleep - have long proved a powerful magnet for travelers.



# SIX SENSES HIDEAWAY HUA HIN 华欣市第六感觉海德威度假村

058

华欣市第六感觉海德威度假村座落在华欣海滩以南约 23 千米的班武里县(Pronburi),是一座面积达 10 英亩的美妙设计花园式度假区。 华欣市第六感觉海德威度假村,拥有别致的私人泳池别墅村,精美呈现第六感觉酒店品牌理念:无微不至的体贴与充分专注于具体目标的实现作为品牌驱动力,以及坚定不移的环保承诺。

Six Senses Hua Hin is located at Pranburi approximately 23 kilometres south of Hua Hin town and 230 kilometres from Bangkok. It is set amongst 10 acres of beautiful landscaped tropical garden.

Six Senses Hua Hin identifies the private pool villa category of the Six Senses Brand: where attention to detail and focus on the reality of the destination is the driving force, together with an unwavering commitment to the environment.



# SONEVA KIRI BY SIX SENSES 第六感苏尼瓦奇瑞度假村

068

苏尼瓦奇瑞度假村 (Soneva Kiri by Six Senses),坐落在泰国东部最南端的"古岛",以其纯净的瀑布、晶莹清澈的水和传统的村庄生活而闻名。 苏尼瓦奇瑞度假村,是苏尼瓦品牌的最新一件经典杰作,这里拥有豪华而高贵的国际标准度假村服务设施,但仍能保持亲近大自然、展现本土化的纯朴建筑设计风格,体现文化气息。

Soneva Kiri by Six Senses is located on Koh Kood, a remote island situated in the east coast of Thailand, known for its pure waterfalls, crystal clear waters and traditional village life.

Soneva Kiri by Six Senses is the latest Soneva, offering Intelligent Luxury of the highest international standard in a remote environment that nurtures the indigenous feel in design, architecture and service.



# SIX SENSES HIDEAWAY YAO NOI 姚河内岛第六感觉海德威度假村

084

第六感觉海德威度假村坐落在甲米府普吉岛之间的攀牙府海中小长岛(Yao Noi Island)。乍一看,海德威度假村似乎被藏在攀牙湾令人赞叹的海边石灰岩丛林之中。

本度假村内所有的 Villos 别墅均设有开放式的浴室,以营造独特的空间和光线氛围,包括可欣赏到别墅四周极其美妙的风景与园林。每座别墅的设施还包括"海池相接"式的私人游泳池、日光浴桌,营造无限的泳池风景,强化世外桃源的美好感觉。

Six Senses Yao Noi is located on the Island of Yao Noi, situated midway between Phuket and Krabi, among the awe-inspiring limestone pinnacles of Phang Nga.

All villas have open-style bathrooms, creating an atmosphere of space and light and boasts magnificent views of the bay and surrounding forestation. Each villa also features its own infinity-edged pool with sun deck, creating an illusion of infinity between pool and bay, and reinforcing a feeling of seclusion.



# THE CHEDI CHIANC MAI 清迈切蒂酒店

100

泰国清迈,历史悠久的城市中心,优雅地隐居着一个度假村——切蒂酒店。 清迈中环,闻名海内外。切蒂酒店战略性地位于此处。84 间客房,私人庭院,开放的阳台,景色独好。

The Chedi, Chiang Mai, new addition to the celebrated portfolio of GHM Hotels, is an elegant retreat offering all the pleasures of resort living in the heart of a historical city. Strategically located on the banks of renowned Mae Ping River in central Chiang Mail, each of the resort's 84 exquisite rooms and boasts private courtyards, open balconies and breathtaking views.



# THE CHEDI HOTEL PHUKET - PANSEA BEACH PHUKET THAILAND 普吉岛切蒂酒店

在泰国最大的岛屿普吉岛有一片海湾,与山体相连,人送其名"百色湾"。百色湾里有一酒店——"切蒂"酒店。浓密的椰林深处掩映着成片的"茅草屋"。 这些"茅草屋"其实就是"切蒂"酒店。"百色湾"波澜壮阔的海天美观,如一幅天然的背墙,成就着"切蒂"的美景与清凉。

The Chedi Hotel Phuket is situated in peaceful seclusion on Pansea Bay, where the beach is reached by walking down from the hill tops. The Chedi Hotel Phuket offers thatched cottages that are set in sheltered coconut groves or the beach, and have impressive stunning views of Pansea.



# SIR PANWA 斯里兰卡普吉攀瓦海度假村

120

普吉别墅是泰国顶级房产,在普吉岛东南攀瓦角之山巅,景色壮丽,秀美宜人。建筑绵延,地理位置独好。身处绿洲,满眼青绿,平静与奢华相结合,\*\*\*; 谱成了一曲华丽的乐章。

Sri Panwa is one of the top properties in Thailand, perched high atop Cape Panwa and commanding Breathtaking views of the South-Eastern tip of Phuket, occupying the Cape Panwa peninsula in its entirety. Sri panwa is an oasis of calm and luxury in one of the finest locations on Phuket.





# BANYAN TREE BINFAN 悦榕庄印尼民丹岛

138

民丹岛悦榕庄位于印度尼西亚,面朝中国南海,坐落于一片银白色的沙滩之上,其别具特色的浪漫风情,让人难以忘怀。悦榕庄是民丹岛唯一的别墅度假村,距离新加坡约 45 分钟的船程。这儿 61 幢美丽的别墅散落于苍茂的热带雨林之中,平和、安静并充满活力。别墅仿照传统巴厘式建筑风格,每幢大楼都装饰精美,由脚柱支撑,与中国湖南的吊脚楼有异曲同工之妙,他们坐落于半山腰上,让人仿佛拥有凌驾于树梢之上的奇妙经历,是观海赏潮的绝佳位置。

Bintan, Indonesia - Nestled on a talcum-white private beach facing the South China Sea, the spectacular island Banyan Tree Bintan offers an unforgettably romantic experience. The only all villa resort on Bintan, we are just 45 minutes by ferry from Singapore. Discover inner peace, tranquillity and rejuvenation in the comfort of one of our 61 beautiful villas set in lush tropical rainforest. Modelled on traditional Balinese architecture, each beautifully decorated villa is raised on stilts, perched on hillsides with stunning views of the bay below, with an exciting tree-top experience.



# BANYAN TREE UNCASAN, BALI 悦榕庄乌干沙酒店

148

位于高高的悬崖之上,印尼著名的乌鲁瓦图寺,好一个清修之地。暮鼓晨钟,禅乐清明。巴厘岛著名的海滩,独僻一方土地,此荣只为悦榕庄乌干沙酒店。 巴厘岛最南端,全泳池式别墅度假村。独一无二的景色,印度洋的壮观,舒适与隐私,全为悦榕代言。 舒缓的生活节奏,巴厘岛的风格建筑,土著文化,精美的园林,尽在其中。悦榕招牌式的 SPA,舒服着你的身心与感官,人生自然由此启航。

Bali, Indonesia - Set high on the cliffs near to the Uluwatu Temple, Banyan Tree Ungasan brings definitive fine cliff top living to the renowned beach island of Bali.

An all-pool villa resort located at the southernmost point of Bali, Banyan Tree Ungasan offers one of the best unparalleled views of the Indian Ocean, complete with a level of comfort and privacy synonymous with the Banyan Tree brand.



# THE LECIAN 勒吉安酒店

156

只有勒吉安酒店所有的房间都为套房,景色优美,坐落于印度洋的热带花园。巴厘岛神奇、轻松的环境,独特的体验,尽在安静的海滩府苑。

The Legian is an exclusive all-suite hotel set in landscaped tropical gardens, offering unrivalled views across the Indian Ocean. Flanked by a quiet beach, this deluxe property affers a unique chance to experience the magical island of Bali in a relaxed setting.

Beautifully integrated within landscaped gardens and latus ponds, The Legian boasts 67 suites in an ample variety of exquisite accommodation styles.



# SPA VILLACE RESORT TEMBOK, BALI 巴厘泰姆博客温泉度假村

168

晨曦露出她温柔的眼睛,天边的繁星一点点退去。山峰慢慢地显现出他的狰狞,低洼的草地,露珠晶莹发亮,湛蓝的巴厘海水轻轻地嬉戏着火山沙岩。 泰姆博客温泉度假村迎来了她新的一天。

受到绿中海温泉村获奖个案的启发,泰姆博客温泉度假村扎根于巴厘岛当地文化,深植地方古老传统。

Dawn rises and an indigo curtain of stars is drawn back from the sky, exposing a dramatic landscape of soaring peaks that sweep down across grassy lowlands to the black volcanic sand that kisses the blue of the Bali sea. You are in Spa Village Resort Tembok Bali, and the day-has just begun.

Inspired by the award-winning Spa Village Pangkor Laut, the new Spa Village Resort Tembok Bali embraces the same healing ethos of celebrating the local culture, honoring the ancient remedies of the region and infusing each visit with the essence of the surrounding scenery.



# COMO SHAMBHALA ESTATE BALI 巴林香巴拉花园别墅

180

无论是家居旅行或携朋归来,香巴拉别墅的标准间和套房总会找到您满意的选择。只要您是香巴拉的客人,即便你入住的是标准间,也一样能轻松 享受到酒店的游泳池等其他服务设施,而同时设施的隐秘性极好。

Guests can take an individual room or suite in a Residence, and share some facilities (such as the pool) with other guests while still maintaining privacy. Alternatively, the Residences are well suited to a family group or friends when taken over on an exclusive basis.





露台客房

14 间露台客房,明亮、通畅。四柱床白色薄纱。花园露台落地门连接内外。下沉式浴缸,户外淋浴,镜面悬挂。空间美妙,不言而喻。

errace Rooms

Our 14 bright and airy Terrace Rooms feature a comfortable four-poster bed draped in white voile. Large French doors open onto the private terrace overlooking Uma Ubud's gardens. The bathroom has a sunken bath, outdoor shower and a beautiful ornate mirror.

### 马尔代夫



# SONEVA FUSHI BY SIX SENSES 第六感苏尼瓦富士度假村

198

苏尼瓦富士度假村,是海德威品牌酒店在马尔代夫开办的首座"鲁宾逊·克鲁索"传奇风格的度假村,坐落在未被人为破坏的热带小岛"昆夫纳杜"(Kunfunadhoo)之上,即马尔代夫 19 个自然环礁、 1,190 个珊瑚岛之一,昆夫纳杜坐落在马尔代夫首都马累以北的巴阿(Boa Atoll)自然环礁之中,从马尔代夫首都马累乘坐海上飞机约 30 分钟航程,就可来到迷人的苏尼瓦富士度假村。

Soneva Fushi, the first "Robinson Crusoe" style hideaway in the Maldives,is set on the privately owned, tropical island of Kunfunadhoo in Baa Atoll. The resort can be reached with scenic 30-minute sea plane flight.



# SONEVA CILI BY SIX SENSES 第六感苏尼瓦吉利度假村

208

苏尼瓦吉利度假村,从马尔代夫首都马累,乘坐快艇 20 分钟即可到达,这座度假村在举世闻名的休闲胜地"兰坎富士岛"私人隐蔽区域内,在"北马累环状礁"一个美丽泻湖的细长珊瑚礁岛屿上。

Soneva Gili is a short 20 minute boat ride from Male, the capital of the Maldives. It is a tiny coral island in a sparkling lagoon, with jetties threading across the water out to spacious villas.



# BANYAN TREE MADIVARU MALDIVES 马尔代夫悦榕庄

218

马尔代夫以豪华、美丽闻名天下。悦榕庄更是把马尔代夫豪华度假胜地升级到另一胜境。 马尔代夫悦榕庄造型别致,帐篷外型令人怦然心动的质朴、美丽,婉婉经过门前。碧波荡漾的泻湖、激动人心的珊瑚礁、沙洲岛的私人浪漫晚餐、极密的隐私和贴心的服务,又一个典型的悦榕庄翩然出在您的眼前。

Madivaru, Maldives - Banyan Tree Madivaru, Maldives sets unprecedented standards of luxury resorts accommodation in the Maldives.

Open the door of your tented pool villa to a stretch of pristine white sand, dive into beautiful lagoons and the Maldives' most breathtaking house reefs, enjoy a private romantic dinner on a sandbank island, and enjoy a high level of privacy coupled with the finest service yet, all in a quintessential Banyan Tree experience.

# 马来西亚



# PANCKOR LAUT 绿中海度假村

228

马来西亚西海岸距离马六甲海峡三英里,有一座小小的私人岛屿。这座人间天堂2万年前便已存在,大名鼎鼎的绿中海度假村就坐落在与岛屿历史一样长久的古木名树之下。

Pangkor Laut is a privately owned island located three miles off the West Coast of Malaysia along the Straits of Malacca. This piece of paradise has been formed since two million years ago, and here you will find one of the world's premier resorts nestling in the shade of forest giants as old as the land.



# TANJONG JARA RESORT 丹绒加拉度假村

24

翡翠般的海洋泛着钻石的光彩。高大的棕榈树在微风中沙沙作响,伴随着往来寻求永恒的人们。马来西亚半岛东海岸,如斯的环境,孕育着独特的丹 绒加拉度假村。豪华的佑护,传统的福祉,在空间中凝聚,满足着世人好奇的心理。马来国王的宫殿到底如何铸就?

Discover how Malay kings once crafted their-palaces. Fronted by an emerald sea glittering with diamonds of light, shaded by tall palms rustling in the breeze, attended to by people steeped in traditions as timeless as the land, Tanjong Jara Resort on the East Coast of Peninsular Malaysia is a sanctuary of luxury and well-being steeped in age-old Malay tradition.



# THE DATAI 达泰酒店

250

达泰酒店坐落在浮罗交怡岛西北端的热带绿洲中, 气氛神秘且宁静豪华。

. senter .

该酒店的 54 间豪华客房、40 座别墅、16 间套房都位于葱郁的热带雨林之中,并有私人海滩面朝美不胜收的阿曼达海。安达曼海的碧海风情,达泰酒店田园般的诗情画意,相互映照。现代化酒店设施、豪华的水疗中心、18 洞的高尔夫球场,独居于宁静的森林之中。

Situated on the northwestern tip of mystical Langkawi Island Lays a tropical oasis of tranquil luxury is known as The Datai.

Featuring 54 deluxe rooms, 40 villas and 16 suites nestled amidst lush rainforests and a private stretch of sandy shore facing the breathtaking Andaman Sea, The Datai is an idyllic natural retreat for well-heeled travelers. The Datai's modern hotel facilities, luxurious spa, and 18-hole championship golf course, discerningly complement the resort's serene forested surroundings.





青翠的茶园、绵延的山丘、金碧辉煌的酒店、浪漫的怀旧情怀是金马仑高原大殖民时代的遗产。高大的法式门、木质的横梁天花、亚热带风情的百叶 窗等殖民时代的异国风情尽在酒店之内。圆形的高尔夫球道令人精神焕发。亚热带丛林让人倍感温馨。茶园的青翠,草莓农场的点点绯红,与其形成 鲜明的对比。

Set amidst tea plantations and rolling hills, this boutique hideaway promises all the splendor, romance and nostalgia of Cameron Highlands' grand colonial heritage. Tall French doors, timber-beamed ceilings and plantation shutters add colonial charm and a touch of nostalgia to our rooms. Enjoy a refreshing round of golf, a pink-cheeked ramble along jungle trails, or a leisurely walk through tea plantations and strawberry farms.

中国



# BANYAN TREE RINCHA, CHINA 悦榕庄中国仁安

274

中国,香格里拉。每一个神话的背后,在某种程度上,至少蕴含着真理的追求。詹姆斯·希尔顿在《消失的地平线》中描述了一个美丽、安宁的人间天堂。 遥远的西藏雪山,偏僻的山谷和谐而治,神人宜居,人与自然生态共存。世人说希尔顿的描写多多少少有些安慰人的想法。乌托邦的梦想或许真的与 现实有着惊人的接近?

Shangri-La, China - Behind every myth is at least a grain of truth — a comforting thought for someone in search of James Hilton's evasive Shangri-La. In his acclaimed novel "Lost Horizon" Hilton masterfully describes a distant and secluded hideaway of great beauty and peacefulness, a remote paradise on earth hidden in a Tibetan valley of snow-capped mountains, where harmony reigns, where the gods walk among the people, and where man and nature embrace. A utopian dream perhaps or surprisingly close to reality?

韩国



# BANYAN TREE CLUB SPA SEOUL 汉城悦榕会所 SPA

282

首尔南山风景如画。本案依山而居,可谓是悦榕城市度假与会员俱乐部的首次组合。距仁川国际机场 1 小时车程,距汉城闹市 10 分钟车程。这样 既能远离城市的喧嚣,还能与家人和朋友独享大自然的简单与宁静。

Seoul, South Korea - Overlooking Seoul's picturesque Mt. Namsan, Banyan Tree Club & Spa Seoul is Banyan Tree's first combination of urban resort and membership club. Located an hour's drive from Incheon International Airport, and just 10 minutes from the lively beat of downtown Seoul, the hotel offers guests a welcome chance to escape the city's hustle and fast pace, and to simply relax with family and friends amidst the serenity greenery and natural beauty of Mt. Namsan.



# THE ANANTI 金刚山安那堤大酒店

294

金刚山旅游区,位于金刚山脚下。四周原始森林,起伏的群山,温泉、瀑布各显张力。Ananti 酒店就在这里。 壮丽的半岛景色,如画的金刚山风景,浩瀚的东海,只有最美丽的地方才能拥有。

Surrounded by pristine forest, rolling hills, hot springs and dramatic waterfalls, The Ananti is located in Mount Kumgang Tourist district and is situated at the foot of Kumgang Mountain

Boasting stunning views of the peninsula and surrounded by picturesque mountain scenery of Kumgang Mountain, this is one of the most beautiful areas in Korea overlooking the East Sea.

越南



# SIX SENSES HIDEAWAY NINH VAN BAY 芽庄安娜曼达拉爱梵森海德威度假村 302

这座爱梵森海德威度假村,可以说是诠释爱梵森(Evason)酒店品牌的典范之作:无微不至的体贴与充分专注于实现具体目标作为品牌驱动力,以及坚定不移的环保承诺。膳宿设施注重提供宽敞的个人空间,以及无以伦比的豪华舒适享受。爱梵森海德威品牌酒店的设计,注重优雅高品位的现代时尚设计,加上富有创意感的装饰陈设。

Six Senses identifies the boutique category of Evason. Attention to detail and focus on the reality of the destination is the driving force, together with a focused commitment to the environment. Accommodations provide generous personal space and present an uncompromised standard of luxury. Six Senses offers elegantly designed modern architecture positioned with an image supporting the Six Senses theme. - Redefining Experiences. The site of this Six Senses on dramatic Ninh Van Bay is quite unique, taking full advantage of the setting. Impressive rock formations, the coral reef, white sand beach, a playful stream and the towering mountains behind, all add to the sense of being luxuriously at one with nature.



# SIX SENSES CON DAO 第六感昆山岛度假村

312

Six Senses Con Doo 位于昆山群岛主岛,即越南的东南部,最初在 1702 年由英国东印度公司开发。 昆山岛第六感(Six Senses Con Doo)在越南被誉为行业翘楚。对细节的关注细致入微,致力于结合景点的实际,彰显品牌保护环境的承诺。住所私 人空间充足,装饰瑰丽豪华。昆山岛第六感里的现代建筑设计优雅,私人泳池别墅的位置充分体现了第六感的主题:创新体验,全新定义。

Resting on a tranquil one-kilometer stretch of the pristine Hoi An Beach, near the ancient trading port of Hoi An in Vietnam, is a luxury resort and residential enclave known as The Nam Hai.

The Nam Hai features 60 beautiful guest houses and 40 pool villas. Each occupies its own section of landscaped gardens, and boasts views of the East Sea and Cham Islands.

328



# THE NAM HAIHOI AN 越南会安大酒店

越南会安,古老的商埠之地。绵延 1 千米的僻静海马滩,静静地矗立着一座豪华的度假村。村内有一座酒店,人称为"会安大酒店"。村内 60 座别墅、40 个泳池别墅,各自坐拥着自己独特的园林风光。湛蓝的东海,星罗棋布的 CHAM 群岛为其艳丽的风采重重地写上一笔。宽敞的空间,越南建筑的魅力,丰富的层次,木质的平台,是建筑挥洒自由的个性。

Resting on a tranquil one-kilometer stretch of the pristine Hoi An Beach, near the ancient trading port of Hoi An in Vietnam, is a luxury resort and residential enclave known

The Nam Hai features 60 beautiful guest houses and 40 pool villas. Each occupies its own section of landscaped gardens, and boasts views of the East Sea and Cham

不丹



# UMA PARO BHUTAN 不丹帕罗酒店

is also dedicated to activity and adventure.

不丹帕罗酒店属于典型的喜马拉雅的风格。环境安静舒适,文化丰富,极宜各种活动。 峡谷松涛阵阵,山顶白雪皑皑,对佛教推崇的传统,彰显在空间内外。随着导游的脚步,一个全面的内陆国家之行,随即拉开帷幕。

Uma Paro offers exceptional style in the Himalayan Kingdom of Bhutan. Reflecting an understated philosophy of quiet comfort in a unique, culture-rich location, this inland retreat

The landscape is dramatic with pine-clad valleys and snow-tipped ranges. Bhutan is Buddhist, retaining respect for religious tradition. Access this world with the inland treks, comprehensive tours and excursions led by Uma guides.



# THE CHEDI MUSCAT 阿曼切蒂酒店

阿曼 Boushar 海滨风景迷人。海湾周围山势连绵,倒映在晶莹的水中。神秘、奢华的切蒂酒店犹如一个贵妇人,从绿洲中向大们走来。 酒店的家具古朴、典雅、时尚,色调斑斓、精致具有传统阿曼式的建筑风格。酒店内外尽显永恒魅力。156间精美的标准间和套房任由客人选择。每 间客房都拥有通往宝石绿的游泳池、水景花园及私人海滩的单独通道。

Situated on the stunning Boushar Beachfront in Oman, where crystal Gulf waters mirror images of glorious mountain ranges, the Chedi Muscat is am oasis of mysticism and

Simple elegance, stylish furnishings and subtle bursts of vibrant hues, characteristic of traditional Omani architecture, distinguish an ageless charm, which the hotel exudes. Each of the 156 exquisite rooms and suites offer exclusive access to turquoise pools bordered by cozy cabanas, a water garden, and a private stretch of beach.



# SIX SENSES HIDEAWAY ZICHY BAY 海德威希格希湾第六感度假村

阿曼有个穆桑达姆半岛,半岛背后隐藏着一个戏剧性的山脉和一段阳光灿烂的沙滩,绵延 1.6 千米,海德威希格希湾第六感度假村就位于此。当您为 尘世所累时,当您疲惫不堪时,这里便是您思考、充电、放松的最佳去处。

该度假村与传统阿曼村庄很多地方都类似。每间别墅和棕榈树荫遮盖的沙路之间有一条狭窄的走廊贯穿其中,这里没有车辆来回穿梭,是涤荡身心和 灵魂的好去处。

Six Senses Zighy Bay is located in a secluded bay on Oman's Musandam Peninsula, hidden behind a range of dramatic mountains and set on a splendid 1.6km sandy beach. It is probably the ideal place to get away -leaving behind the stress and hectic of modern day to day life - and to hide away, to relax, recover and have time to think, enjoy and recharge!

The Resort resembles in many ways a traditional Omani village, with narrow passages between the individual villas and palm shaded, sandy roads and is an almost car-free environment.



# EVASON MAIN HOT SPRINGS 爱梵森玛茵温泉度假村

爱梵森玛茵温泉度假区内所有的便利设施,融合了周边的文化特征,像约旦风格的设施和装饰材料,土本天然的材质,体现可持续增长的难忘回忆, 同时也融合了许多现代化的舒适服务设备, 巧妙地穿插在传统文化的主题风格设施中。

The accommodations at Evason Ma' In Hot Springs blend the surrounding Jordanian traditional style with natural materials and finishes of the region to ensure a sustainable and memorable guest experience. Modern amenities provide luxury amidst the local cultural themes.



# SATRI HOUSE 苏发努冯亲王大酒店

368

苏发努冯亲王大酒店势必与苏发努冯亲王有一定的关系。该建筑兴建于上世纪初,是老挝苏发努冯亲王的官邸。2002年进行了翻新,并作为酒店运营至今。 2008年期间,新增6个殖民地风格的建筑,规模有了进一步扩大,但家的感觉依旧。

Satri House was built at the turn of the last century as the residence of Prince Souphanouvong. The building was refurbished in 2002 by Mrs. Lamphoune Voravongsa and has been run since as a hotel. During 2008 the hotel has been enlarged with the addition of six more colonial style buildings, but it still feels like a home.



# CEYLON TEA TRAILS 锡兰红茶馆

精致的美食,贴心周到的服务,同时对于锡兰红茶馆而言,得到国家酒店连锁 Relais & Chateaux 的认可也是对其莫大的褒奖。斯里兰卡作为茶叶的王国, 为锡兰红茶馆提供了得天独厚的自然环境,将给您带来非同寻常的体验。

Ceylon Tea Trails' recent recognition by Relais & Chateaux is a testament to its fine gourmet cuisine and award-winning service. These aspects, in combination with the immersive surroundings of Sri Lanka's lush tea country, serve to position Ceylon Tea Trails as one of the world's most unique holiday experiences guaranteeing 'an



# MAIA LUXURY RESORT SPA 玛雅豪华度假 SPA 酒店

在你体力不断透支之时,在你激情不再之时,在你人生索然无味之时,玛雅豪华度假 Spo 酒店如人生的加油站,因为这里不只有美景、卓越的服务和 令人惊叹的住宿, 更有可以让你驻足、恢复体力、开足马力重新启航的力量。

When it is time to pause your frenetic pace and rediscover senses dulled by the incessant demands of life, there is a place called Maia Luxury Resort & Spa - offering something more than just breathtaking views, unsurpassed service and astonishing accommodation. Maia offers you a place to restore your self. Stop. Stay. Begin again.



# AHILYA FORT 印度大古堡

印度大古堡(Ahilya Fort), 距今已有250年的历史。毫不夸张地说, 在印度众多酒店中, 大古堡的布置最为亮眼独特、富丽堂皇。酒店临崖而居, 周围高墙林立, 彰显大家风范。远望去, 神圣的讷尔默达河如一条玉带, 高止山脉则如一条天然的玉屏。古堡之内, 别有洞天, 漂亮的庭院、高低不同的走廊以石阶相连。

The 250 year old Ahilya Fort has what is possibly the most dramatic, unique and glorious setting of any Indian hotel. Perched on the edge of a cliff, enclosed within the massive walls of the fort, Ahilya fort has staggering views over the sacred Narmada River and the ghats immediately below. Within the fort there are pretty courtyards and vierandahs on different levels and linked by stone walkways. There's a large garden, plenty of hidden terraces and turrets, a swimming pool and it's a huge place to wander around. It is an extraordinary and unusual place where you really can get away from it all and experience a very different side of India, all the while being looked after in true style by you

# 美国



# BANYAN TREE VABBINFARU, MALDIVES 维宾法鲁岛悦榕庄

天堂般的马尔代夫群岛,环状珊瑚岛恰如一条天然的玉带。神奇与浪漫是马尔代夫度假村的典型风格,并在不经意间将维宾法鲁岛悦榕庄呈现于人。 马尔代夫最佳的土地在这里;马尔代夫最美丽的海域在这里;悦榕庄也在这里;世界上最好的别墅也都在这里。 宜人的海风,斑斓的珊瑚,穿梭其间的海洋生物迎接着每一个风晨雨夕。这就是马尔代夫,地球上的人间天堂。优雅的五星级马海滩别墅、豪华舒适

的 Spa、美丽的日落、布满繁星的夜空与公共场所以及别墅空间免费链接的无线网络,都在不经意间提醒着您:天堂原来在人间。

Cast away on the main atoll in the paradisiacal Maldives archipelago, you experience a sense of magic and romance at the quintessential Maldives resort, Banyan Tree

Enjoy the best of Maldives on land and in the water as Banyan Tree Vabbinfaru offers up the best of all worlds including one of the best house reefs in the Maldives that is easily accessible from your villa.



# SETAI HOTEL 世代酒店

412

世代位于佛罗里达州"南滩",其装饰精心考究,艺术风格极具里程碑意义。前身为知名的登普西范德比尔特酒店,建于 20 世纪 30 年代。逝水流年,物是人非,Setai 成功地再现怀旧经典和城市传说魅力。同时,亚洲传统的简约、高雅在此得以无缝对接。 置身于热带花园中,俯瞰着浩淼的大西洋,86间豪华套房、45间套房的设计颇费思量。无可挑剔。

The Setai is a meticulously replicated art deco landmark, situated in the prime oceanfront district of a South Beach, Florida, Originally built in the 1930's as the famed Dempsey Vanderbilt Hotel, The Setai recreates the style and charm of the city's fabled past, while seamlessly blending Asian traditions of simplicity and elegance to its



# BANYAN TREE AL WADI 悦榕庄阿尔瓦迪度假村

422

阿联酋的哈伊玛角位于宁静 Wadi Khadeja 地区绵延的沙漠之中,周围长满了坚韧常青的牧豆树。独一无二的悦榕庄阿尔瓦迪度假村就在这里。阿拉伯联合首长国第一沙漠度假酒店、全泳池别墅概念的称号非悦榕庄阿尔瓦迪度假村莫属。3,960平方米的温泉水疗设施,十足的亚洲风情,专 门的自然保护区,高档私人海滩俱乐部,拥有 18 洞的世界级高尔夫球场无不彰显着悦榕庄阿尔瓦迪度假村舒适、豪华、自然的特色。

Ras Al Khaimah, UAE - Amid stretches of desert sand in tranquil Wadi Khadeja, the protected enclave of the evergreen ghaf tree, lies the new exclusive resort of Banyan Tree

Banyan Tree Al Wadi is the first desert resort in the United Arab Emirates to offer an all-pool villa concept, complete with 3,960 sqm of Asian-inspired hydrotherapy spa facilities, a dedicated nature reserve, a private beach club and an 18-hole championship golf course.





做回自已,纵情在凯悦大冠军度假村。豪华别墅,郁郁葱葱的花园,闪闪发光的喷泉,共同点缀着的 45 英亩绿洲,恭候着您的随时光临。完美的服务,高雅友善的棕榈泉度假村设施完善: 屡获殊荣的 SPA,高尔夫球场,7 个圆形游泳池,硬地面的网球场、羽毛球场应有尽有,满足着您的健身需要。珍稀菜肴,创意菜单,不甘落后,刺激着您的味蕾,大快朵颐的同时,依然优雅,不失身份。

Indulge yourself, and surrender to luxury at Hyatt Grand Champions Resort, Villas and Spa. A.45-acre oasis of lush gardens and shimmering fountains awaits you. Discover the impeccable service and amenities of our elegant yet family-friendly Palm Springs resort. Relax in the award-winning spa, play a round of championship golf or swim in one of seven inviting pools. Get your exercise on our pro hard surface tennis courts or play Badminton. Truly inspired menus make dining with us a decided pleasure.

### 英国



# CHEWTON CLEN RESTAURANT 楚顿格伦大酒店

440

最先进的技术、最尖端的设计创意尽在安尼塔罗萨托,而罗萨托的艺术品味则尽在楚顿格伦。 安尼塔最初是位影视剧化妆师,同时负责各种室内设计。伦敦多尔切斯特酒店是其着手的第一个室内设计,并深受文莱某公司驻伦敦代表苏丹的赏识。 在其迁至新加坡后,安尼塔自然而然地负责为其住所的室内设计。谈到自己的设计,安尼塔说"设计的意义不是挣钱,其本身远比挣钱有意义。"由 于酒店的卧室正好面对游泳池,安尼塔提议以石膏浮雕对泳池进行装饰,而苏丹却认为大理石雕刻效果更好。

From state of the art technology to cutting edge design, Chewton Glen's interior design is the creative and artistic vision of Anita Rosato.

Anita began her career as set dresser for film and television, creating interiors for productions of all kinds. Her first interior design work was for The Dorchester Hotel in London. There her work was admired by representatives of the Sultan of Brunei and after relocating, she began work on his first residence in Singapore. "Money was no object," she

# 英属加勒比海



# PARROT CAY, TURKS CAICOS 加勒比海鹦鹉岛

150

鹦鹉岛位于特克斯和凯科斯群岛,坐落在加勒比海北部着名私人岛屿。1000多英亩原生态土地以低调的风格、无微不至的服务、会心的微笑随时欢迎着您的光临。

在这里,您能享受到备受好评的 SPA 服务,还有健康的美食、配有私人泳池的海滩住房供您品位和居住。在鹦鹉岛,您的心灵将体味到独一无二的享受, 重现白天和黑夜里令人难以忘怀的旋律。

Parrot Cay in the Turks and Caicos is the northern Caribbean's pre-eminent private island. It combines nature – 1000 unspoilt acres, including a mile-long powdered beach—with understated style, cosseting service and smiling staff.

Here you will find an award winning holistic spa, health-giving cuisine and beach houses with private pools. At Parrot Cay, the soul is unique with space to rediscover those forgotten rhythms of long days and easy nights.



# AMANYARA VILLAS 阿曼亚拉别墅

46

阿曼别墅位于特克斯和凯科斯群岛的阿曼亚拉,其旗下度假村遍布菲律宾、美国、摩洛哥等地。户主来自世界各地,多为世界精英、层峰人士。或自行享受,或转租他人,坐收高利。

在西北海岸、国家海洋公园、原始珊瑚礁中,三三两两散落着阿曼麾下的酒店、度假村,以供出租和出售。

Aman Villas are for sale at Amanyara in the Turks and Caicos Islands, Amanpulo on Pamalican Island in the Philippines, Amangani in Jackson Hole, Wyoming, USA, Amangiri in Canyon Point, Utah, USA and Amanjena in Marrakech, Morocco. Aman Villas the world over are rarely offered for resale and the discerning international clientele that enjoy these few precious homes constitute a community like no other. Villas may be included in a rental programme under the auspices of the respective resort when not in use. Lying on the western shore of Northwest Point and bordering the pristine reefs of Northwest Point Marine National Park, Amanyara offers three, four or five-bedroom villas for rent and a select number for sale.

# 法国



# CHATEAU DE BACNOLS 巴料尔城堡酒店

482

巴料尔城堡共 12 间标准客房,8 间套房,一套公寓。间间客房,间间独特。各空间以与巴料尔颇有历史渊源的名人命名,佑护自有的和平与安宁。挂毯、壁挂、诸种藏品乃由哈姆林夫人精心挑选,装点着内里空间,风韵与独特自然而生。

A haven of peace and tranquility, the Chateau de Bagnols includes twelve rooms, eight suites and an apartment. Each room is unique and bears the name of a famous person connected with the history of Bagnols.

Tapestries, wall-paintings and other collector's items carefully chosen by Lady Hamlyn, adorn the various private and public rooms of the Chateau, giving them a unique soul and atmosphere.

# 墨西哥



# BANYAN TREE FAIRMONT MAYAKOBA 玛雅费尔蒙特悦榕庄

498

墨西哥玛雅海滨的自然与奢华和谐相融。加勒比的生活方式因为悦榕庄的存在而提升到了新的档次。2009年3月,悦榕庄在玛雅海滨隆重开业,深受好评,私人游泳池别墅成了逃离世俗喧嚣的首选。

Riviera Maya, Mexico - A harmonious blend of nature and luxury, Banyan Tree Mayakoba takes the Caribbean lifestyle to new heights on Mexico's famous Riviera Maya coast. Opened in March 2009 to award-winning acclaim, welcome to your preferred new private pool villa escape.

式读结束, 需要全本PDF请购买 www.ertongbook.com



墨西哥卡宝悦榕庄如其他各地的悦榕庄一样,同样处于隐密的偏僻之地。发现至美的魅力,浪漫、夸张的落日余辉,阿卡普尔科湾的碧海蓝天,太平洋的海天一色,精彩纷呈,尽从其宽大的落地窗——向我们走来,泳池内泛起片片涟漪。陡峭的斜屋顶,宽大的屋檐,中国土家族吊脚楼书写着亚洲的独特风情。

Acapulco, Mexico - Rediscover the charm, romance, and dramatic sunsets of Acapulco at Banyan Tree Cabo Marqués, nestled in an exclusive hideaway of Punta Diamante. The Valley View Pool Villa has its own private pool and floor to ceiling windows to capture inspiring cliff-side views, of Acapulco Bay and the Pacific Ocean. The resort boasts a distinctively Asian flavour, with steeply pitched roofs, wide eaves, and the entire villa built on stilts.

### 塞舍尔



# BANYAN TREE SEY CHELLES 悦榕庄印度洋

516

印度洋的 Intendance 湾,景色壮观,是世界上最美丽的海滩之一。摇曳的棕榈树,茂盛的热带森林,一如悦榕庄的风格,悦榕塞舌尔温泉度假村是人间天堂的另外一个所在。地方色彩的建筑结构,60 间泳池别墅令人惊叹,其中融"现代风情、殖民色彩、种植园"风情为一体。高坡的屋顶,通风的阳台、百叶窗或大门采用民族式的折中主义室内设计方式为悦榕庄带来了不一样的感受。折衷主义的室内设计提供了一个真正意义上的所在。浪漫、豪华、富有异国情调是悦榕庄亘古不变的魅力所在。

Mahe, Seychelles - Nestled in Intendance Bay with spectacular views of the Indian Ocean, one of the world's most beautiful beaches, swaying palm trees and lush tropical forest, the Banyan Tree hotel and spa resort in Seychelles provides a rare taste of paradise for your Seychelles holiday. For the very best of Seychellois architecture, its 60 stunning pool villas combine contemporary, colonial and 'plantation' décor; from high sloping ceilings, airy verandas and louvered doors to ethnic woven textiles. The eclectic villa interiors provide a true sense of place - allowing you to experience Banyan Tree's signature blend of romance, rejuvenation and exotic sensuality in luxury.

#### 巴西



# THE POUSADA ESTRELA D' AGUA 埃什特雷拉德阿瓜望厦宾馆

528

大西洋的棕榈树林,占地 23 平方英里。望厦宾馆就处于棕榈的多姿摇曳之中。初建于 1998 年,建筑、设计的灵感源于当地的自然。简约的和谐:舒适、顺畅、温馨。这也是望厦所留给客人的全部感受。正因为此,其深受各大酒店宣传杂志的推崇,赢得了全世界的目光,成为着名的 Relais 酒店协会会员。不负众望,望厦宾馆以其卓越的服务体现着 Relais 酒店协会 5C 理念:魅力、个性、恬静、礼貌和美食。

Inside of Atlantic forest environment, with a natural scenario of 23 square miles surrounded by Palm trees and hibiscus color. Inaugurated in 1998, the project and designer interior was inspired in the natural's atmosphere of the region, where the rustic and sophistication are harmony. Comfort, smoothly, warmth, refinement and safety are the services that are offered to guests. It is one of the friendliest places of Bahia considered by the Hotel book – Great Scapes South America, by Voque and Viagem e Turismo magazines and the best Pousada by Ricardo Freire. The atmosphere won the eyes of the world, becoming a member of famous Association Relais Chateaux, which brings together the best hotels and restaurants. The excellence in services promotes the philosophy of entirely Association – the 5c's: Charm, character, calm, courtesy and cuisine.

### 阿根廷



# EL COLIBRI 蜂鸟大酒店

538

就在这里,"蜂鸟"大酒店一点点展开其自有的风采。玄关以其典型的茅草屋顶"牧场"式风格引领着内里空间。不远处即是酒店自设的"蜂鸟"会所。两个马球场分列两旁。正中央一条绿油油的小路昭示着本案殖民时期的西班牙典型建筑。不远处黝黑的蓝山恰如一道天然的背墙,佑护着本案空间的内处。入口门廊,彩色装饰,可谓之花之岛屿,自然而然地散发着芳香气息,热烈地欢迎着客人的光临。穿过安达鲁西亚的特色小院,酒店的热情好客、房子的魅力瞬间展现在面前。阿根廷的享受,就在这里:全家人的度假、运动、冒险、浪漫与轻松也在这里。

El Colibri is discovered little by little: from the entrance with typical thatched roofs "ranch" and El Colibri Polo Club House, you can appreciate the view to both our Polo fields; walking along the road bordered by typical weeping grass, you can guess the house, with its Typical Spanish Colonial style on the blue background of the mountains. By the porch, decorated with a flower island which provides perfume and color at the arrival, the guest will receive a warm welcome from our team. Through the Andalusian patio you get into the Estancia, equipped with the luxury and comfort that only best hotels can provide, but with the hospitality and charm of a real house. It is the perfect place to enjoy the best of Argentina; to spend family, sporty, adventurous, romantic or relaxing holidays.

# 意大利



# PARK HOTEL VILLA CRAZIOLI 哥瑞奥丽公园酒店

550

本案酒店由别墅改建而成。16世纪由红衣主教而建。建筑位于小山之上,俯瞰罗马古城及意大利中部城市蒂沃利,面朝大海。建筑乃16世纪艺术珍稀,集历史、文化底蕴于一身。其间以意大利绘画大师恰姆佩里、卡拉齐、帕尼尼作品点缀,彰显空间之大气。 正因为其不可估量的艺术、价值连城的壁画,哥瑞奥丽赫然为文化部艺术部在列的优秀历史建筑,并受到诸多保护。

Villa Grazioli was built in the 16th century by a Cardinal, It is situated on a hill overlooking the ancient city of Rome, the sea and Tivoli. The Villa is a masterpiece of the 16th century art, history and culture, rich of magnificent works of art painted by Italian masters like Clampelli, Carracci and Pannini.

For the inestimable artistic and historical value of its frescoes, Villa Grazioli is protected by and under the restrictions of the Ministry of Cultural Goods and Arts.





# BANYAN TREE PHUKET

# 普吉岛泰国

泰国的普吉岛悦榕庄四周环绕的是黄金沙滩以及安达曼海的柔美海浪声。普吉岛是一个宁静安详的绿洲,同时也是一个充满大自然美的热带天堂。普吉岛悦榕庄荣超过多项大奖,包括国际旅游杂志 Condé Nast Traveler 颁发的"世界最佳泉浴度假村"、《亚洲华尔街杂志》以及亚洲 CNBC 颁发的"亚洲最佳度假村"、《亚洲金融》颁发的"亚洲一级度假村",同时也获得 ISO9002 证书。与世隔绝、豪华、浪漫,这个风情万种的胜地有的是最好的设施和环境。

豪华别墅

豪华别墅高雅脱俗的设计极富泰国情调,其幽美的环境 充满着大自然风情。宁静的别墅花园里更置放了可消除 压力、疲惫的按摩池,肯定使你心花怒放。当芬香的浴油、 清香的花朵、飞舞的蝴蝶以及悦耳的虫鸣与按摩池的水 声相互交替时,你将发觉这就是让活力重现的最佳方式。 泳池别墅

添池别墅的后面就是邦道湾,每间别墅的私人泳池都有清香的花园环抱,并各有一个静思亭。在种满椰子树的泳池泡水、在花园里星空下烧烤,或在静思亭里来个松骨按摩,不论你作何选择,在这洋溢着泰国风情的热带天堂里,你将体会到何谓与世隔绝。

心静轩别野

让爱侣尽情享受心静轩别墅带来的极致私密和奢华的空间。别墅拥有一个独立且宽敞的起居室、配备泳池的花园、厨房、可布置成 SPA 护疗亭的泰式凉亭。主卧与泳池相连,由纵身跃入泳池开始精神抖擞的一天。

















